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 Krigsflygskolans Kamratförening 

 

 

Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2021 
Föreningen hade vid årets utgång 400 medlemmar vilket innebär en nettoökning med 15 medlemmar jmf 2020. 

Föreningen består av före detta anställda, elever, vpl, frivilliga samt nära anhöriga till någon av dessa kategorier. 

 
Styrelsen har bestått av (* Styrelsens AU) 
Ordförande  Hans-Bertil Sinclair*  

v. ordförande  Lars Görborn  

sekreterare  Elsebeth Persson*  

Klubbmästare  Christina Rundblad*  

Ledamot  Jan-Erik Nordh 

  Per Nagy  

  Arne Svensson  

        

Styrelsen har under året anlitat utomstående kassör, Kicky Sinclair. Föreningens firma tecknas av Jan-Erik 
Nordh och Kicky Sinclair 

 
Revisorer 
Ordinarie: Åke Andersson och Göran Johansson 

Suppleanter: Hans Gustafsson och Christer Hallberg  

 
Valberedning 
Bengt Eskilsson (sammankallande), Lars Johnson och Lars Petersson 

 

Verksamhet 
 

Även detta år har till viss del präglats av Pandemi. Årsmötet kunde dock genomföras under en period i juni 

månad då smittspridningen tillfälligt avtagit. Årsmötet genomfördes i trädgården på ”Fanjunkarn” med 62 

medlemmar närvarande. Föreningen bjöd på lunch efter årsmötesförhandlingarna. 

   

Den 12 september genomförde föreningen ett medlemsmöte med ett 40-tal medlemmar närvarande. 

Gästföreläsare var Chefen för F 17 överste Tommy Petersson som talade om F17 och Flygvapnets framtid. 

 

Föreningen har under året genomfört sitt vårdansvar för vården av minnesstenarna (7 st.) efter de uppdrag 

som erhållits av Föreningen Svenska Militära Minnesmärken (SvMM).  

Utöver ”våra” minnesstenar har vi även ansvarat för minnesstenen över kronprins Carl August död i 

Kvidinge.  

 

För dessa uppdrag har föreningen erhållit 3 500 kr. Styrelsen har inte kunnat genomföra den gemensamma 

“Vårdrundan” enligt tradition pga Pandemin. Tillsyn och skötsel har därför skett i mindre omfattning och 

genom enskilda initiativ från styrelsemedlemmar. 

 

           VÄND! 
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Föreningens Facebook-grupp på internet innehöll vid årsskiftet 1035 medlemmar vilket är en ökning med 

65 medlemmar sedan förra årsmötet. Styrelsen har under 2021 haft 5 protokollförda sammanträden.  

 

 

F17 har under året som vanligt på ett förtjänstfullt sätt bidragit till föreningens verksamhet.  

 

Föreningens ekonomi framgår av särskild förvaltningsberättelse. 

 

Ljungbyhed 2022-03-13 

 

___________________     __________________             ___________________ 

Hans-Bertil Sinclair      Lars Görborn          Elsebeth Persson 

 

___________________     __________________             ___________________ 

Per Nagy                  Christina Rundblad                        Jan-Erik Nordh 

    

___________________ 

Arne Svensson 


